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P r o t o k ó ł  Nr XVIII/2025 

                                             z Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski 

                                                        z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie sesji. 

 Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta.  

 

  Obrady rozpoczęto o godz. 16oo. 

 

Rada Miasta Radzyń Podlaski podjęła uchwały: 

1. Uchwała Nr XVIII/92/2025 - w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Radzyń 

Podlaski do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji. 

2. Uchwała Nr XVIII/93/2025 - w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia Podlaskiego 

na lata 2021-2027. 

3. Uchwała Nr XVIII/94/2025 - w sprawie rozpatrzenia petycji. 

4. Uchwała Nr XVIII/95/2025 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zenona Przesmyckiego w Radzyniu Podlaskim. 

5. Uchwała Nr XVIII/96/2025 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 

6. Uchwała Nr XVIII/97/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Uchwała Nr XVIII/98/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Uchwała Nr XVIII/99/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego. 

9. Uchwała Nr XVIII/100/2025 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

10. Uchwała Nr XVIII/101/2025 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

11. Uchwała Nr XVIII/102/2025 - w sprawie nadania Statutu Radzyńskiemu Ośrodkowi 

Kultury. 

 

XVIII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski IX kadencji otworzył Przewodniczący Rady – 

Mariusz Szczygieł. 

 

Ad 2. 

Sprawy organizacyjne. 

     

 2.a  stwierdzenie quorum 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 15 

Radnych, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

 

 

Lista obecności radnych – w załączeniu. 
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Burmistrz Miasta - Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo, bardzo chciałbym prosić o uwzględnienie jednej zmiany w porządku 

obrad, a mianowicie chciałbym poprosić o wycofanie projektu uchwały Druk Nr 

101/XVIII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie prawa własności nieruchomości 

z gminnego zasobu nieruchomości w ramach odszkodowania za działkę gruntu, która z mocy 

prawa przeszła na własność Miasta Radzyń Podlaski z przeznaczeniem pod drogę gminną.  

A powodem chęci wycofania tej uchwały jest wycofanie wniosku osoby, która pierwotnie była 

podjęciem takiej uchwały zainteresowana.” 

 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z państwa 

Radnych jest za zmianą porządku obrad?” 

 

 

 

Wynik głosowania : za -  15 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie zmieniała porządek obrad. 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu. 

 

 2.b ustalenie porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad po zmianie:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

  a) stwierdzenie quorum; 

  b) ustalenie porządku obrad; 

  c) przyjęcie Protokołu z XVII Sesji Rady Miasta z dnia 27 marca 2025 r. 

3. Wolne wnioski i informacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

6. Informacja o rozliczeniu dotacji udzielanych w 2024 roku klubom sportowym i innym 

organizacjom. 

7. Sprawozdanie z pracy Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 

9. Podjęcie uchwał: 

  a) Druk Nr 94/XVIII/2025 - w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta 

Radzyń Podlaski do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji. 

  b) Druk Nr 95/XVIII/2025 - w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia Podlaskiego 

na lata 2021-2027. 

  c) Druk Nr 96/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia petycji. 
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  d) Druk Nr 97/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zenona Przesmyckiego w Radzyniu Podlaskim. 

  e) Druk Nr 98/XVIII/2025 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 

  f) Druk Nr 99/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości . 

  g) Druk Nr 100/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

  h) Druk Nr 102/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego. 

  i) Druk Nr 103/XVIII/2025- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

  j) Druk Nr 104/XVIII/2025 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

  k) Druk Nr 105/XVIII/2025 - w sprawie nadania Statutu Radzyńskiemu Ośrodkowi 

Kultury. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

c) przyjęcie Protokołu z XVII Sesji Rady Miasta z dnia 27 marca 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady –  Mariusz Szczygieł 

„Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z XVII Sesji Rady Miasta z dnia  

27 marca 2025 r.?” 

 

Wynik głosowania : za -  15 

    Przeciw                         -   0 

    Wstrzymujący się         -   0 

 

Rada Miasta jednogłośnie zatwierdzała protokół. 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad 3.  

Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak wolnych wniosków.  

Ad 4.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Burmistrz Miasta – Jakub Jakubowski 

„Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący i wszyscy, którzy nas słuchają. Swoje 

dzisiejsze sprawozdanie chciałbym rozpocząć od tego, że to jest prawdopodobnie ostatnie 

sprawozdanie w pierwszym roku mojej działalności jako burmistrza. Gdybym chciał 

podsumować to wszystko, co tli mi się w głowie, byłoby tych działań, które razem z panią 

burmistrz, razem z państwem, razem z urzędnikami naszego urzędu przez ten rok 

podejmowaliśmy bardzo, ale to bardzo wiele. Myślę tutaj również o kierownikach podległych 

jednostek. Dziś będziemy na temat niektórych z nich słuchać. Wszystkie te informacje, które 
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chcielibyśmy naszym mieszkańcom opowiedzieć, tak, aby mieli poczucie tego, na czym polega 

nasza praca, co przez ten rok zrobiliśmy i w jakim stanie jest nasze miasto, do końca maja 

uzyska postać raportu o stanie miasta za rok 2024. Do końca maja ten raport, który w tej chwili 

jest w Urzędzie Miasta sporządzany, trafi do Państwa radnych, a na koniec czerwca będzie 

dyskutowany i głosowany. Już dzisiaj zachęcam do tego, aby kiedy pojawi się on w internecie, 

a być może również w formie materialnej u Państwa zapoznać się z nim, bo będzie to raport 

zupełnie inny niż te dotychczasowe. Ale nie będę dziś sprawozdawał całego roku, a tylko 

sprawy, które zadziały się pomiędzy sesjami i mógłbym to skwitować oczywiście, że uchwały, 

które zostały podjęte są wykonane albo w trakcie wykonywania, ale zwykłem przygotować 

sobie listę kilku punktów tak, aby zostało to jednak zapisane w protokole, czym się zajmujemy. 

I teraz też będę się posiłkował taką listą. Szanowni Państwo, kolejność będzie przypadkowa. 

Jesteśmy po rekrutacji do Młodzieżowej Rady Miasta, co napełnia mnie dumą, ponieważ na 15 

miejsc w tej Młodzieżowej Radzie Miasta mieliśmy aż 18 chętnych i komisja pomogła mi 

podjąć decyzję, kto z grona tej 18 powinien być w gronie młodzieżowych radnych. Ale moją 

intencją jest, aby nikogo z tej 18-osobowej grupy nie zgubić. I tak 29 kwietnia odbędzie się 

spotkanie, na które zaproszenie dostali wszyscy, którzy brali udział w rekrutacji do 

Młodzieżowej Rady Miasta. Bardzo chciałbym, aby wszyscy młodzi radzynianie 

zainteresowani kreowaniem wszystkiego, co dobre w naszym mieście, mieli taką możliwość. 

Jesteśmy na ostatniej prostej w kontekście naboru do komitetu rewitalizacji. Bardzo dziękuję 

wszystkim osobom, które wyraziły gotowość i zgłosiły się do pracy w tym komitecie. Będzie 

to grupa osób, która pomoże nam opiniować postępy w realizacji gminnego programu 

rewitalizacji, ale też, która pomoże nam zaopiniować wszelkie zmiany. A chciałbym, aby była 

to grupa, która pomoże nam również w procesie tworzenia Strategii Rozwoju Miasta Radzynia, 

dokumentu którego brakuje nam w naszym mieście od pięciu lat. Nie jest to lista w tej chwili 

już zatwierdzona, więc nie będę wymieniał nazwisk. Bardzo cieszę się, że są tam 

przedstawiciele naprawdę bardzo różnych grup społecznych. Liczę na owocną pracę w tym 

zakresie. Razem z panem wice naczelnikiem Wydziału Rozwoju Gospodarczego, panem 

Krzysztofem Brachą, braliśmy udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim. Spotkaniu, 

które organizował Związek Miast Polskich we współpracy z marszałkiem województwa 

lubelskiego, panem Jarosławem Stawiarskim. Na spotkaniu tym dyskutowaliśmy właśnie 

strategiczne podejście do zarządzania. Akcentowane na tym spotkaniu przez ekspertów ze 

Związku Miast Polskich było to, abyśmy po pracy nad naszym wnioskiem albo propozycją 

projektu do funduszy szwajcarskich nie wytracili rozpędu w strategicznym podejściu do 

zarządzania i abyśmy jeżeli planujemy takie prace wykorzystali cały ten wysiłek, który przez 

miesiące w gronie urzędników i radnych włożyliśmy w przygotowanie tych fiszek 

projektowych, abyśmy teraz zmaterializowali to w postaci przygotowania do już prowadzonych 

albo działań, które możemy podejmować niezależnie od uzyskania funduszy szwajcarskich. 

Nie wiemy jeszcze co w kontekście oceny merytorycznej, czekamy na taką ocenę. Myślę, że to 

kwestia niedługich kilku miesięcy, kiedy poznamy wieści na temat funduszy szwajcarskich albo 

tego czy i w jakim zakresie będziemy w kolejnej edycji, w kolejnym etapie konkursu. Jesteśmy 

w etapie realizacji kilku projektów i tak chciałbym powiedzieć, że dosłownie kilka dni temu 

rozpisany został przetarg na wykonanie tej części ulicy Chmielowskiego, na którą tę część 

fundusze uzyskaliśmy z Urzędu Wojewódzkiego. Miesiąc temu o tym mówiłem. Do tego trwają 

realizacje dwóch projektów, a mam tutaj na myśli Cyberbezpieczny Samorząd i Bezpieczny e-

Portal. Oba te projekty są w fazie przygotowania dokumentacji przetargowej, a ten Bezpieczny 

e-Portal jest de facto w etapie prowadzenia naboru przetargowego. Panie Naczelniku, nic nie 

pomyliłem? Zgadza się. Pan Naczelnik kiwa głową. Dziękuję bardzo. Jesteśmy w procesie 
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uzyskania dokumentów dotyczących systemu zarządzania bezpieczeństwem informacji. W 

ostatnich dniach dużo i intensywnie pracowaliśmy nad tym, w jaki sposób i jak prowadzić dalej 

sprawy bezpieczeństwa informatycznego i informacyjnego w naszym urzędzie. Odbyliśmy też 

dwa spotkania dotyczące obrony cywilnej. Gościliśmy mówiących przedstawicieli samorządu, 

i służb, którzy szkolili nas, informowali nas o dostępnych narzędziach w kontekście obrony 

cywilnej. Jesteśmy również po próbie ewakuacji budynku naszego urzędu, Urzędu Miasta, 

Urzędu Gminy Miejskiego, Ośrodka Pomocy Społecznej. Próba tej ewakuacji, test przebiegł 

pomyślnie, chociaż zawsze można by chcieć, żeby w tych sekundach, w jakich wybiegaliśmy 

z budynku, wychodziliśmy być lepszymi i pewnie takie testy w najbliższej przyszłości 

będziemy ponawiać. Zanim przejdę do jednostek zewnętrznych powiem, że jesteśmy też po 

drugim naborze konkursowym w kontekście dotacji dla organizacji pozarządowych w zakresie 

kultury i sportu. Wcześniej rozstrzygnięty został jedyny nabór w konkursie na działania z 

zakresu profilaktyki uzależnień. Łącznie 505 tysięcy trafiło do organizacji pozarządowych z 

naszego miasta. W drugim naborze dotacje w wysokości 220 tysięcy złotych. W pierwszym 

naborze to było 12 tysięcy, więc sumarycznie jest to 232 tysiące uzyskał klub sportowy LKS 

Orlęta, Radzyń Podlaski. Do tego organizacje harcerskie, seniorskie, Stowarzyszenie Podróżnik 

dostało grant na organizację jednego ze swoich spotkań. Łącznie 505 tys. w dwóch naborach. 

Jest to suma, sumarycznie największa, jaką dotychczas rozdysponowywaliśmy w konkursach, 

a wciąż przed nami jeszcze jesienny nabór w konkursie na profilaktykę. Jesteśmy po procesie 

wyłonienia nowego dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2. Komisja Konkursowa, która 

obradowała kilka dni temu, wyłoniła na to stanowisko pana Lucjana Kotwice. Kandydatów 

było dwóch. Drugą kandydatką była pani Agnieszka Fijałek - Maciuk. Kandydaci przedstawili 

swoje koncepcje, obrady komisji trwały blisko 6 godzin i w efekcie wiemy już, że na 

stanowisku dyrektora pana Cezarego Czarniaka, osobę, która pełniła tę funkcję przez kilka 

dekad, zastąpi równie doświadczona osoba, która pomoże nam przeprowadzić placówkę być 

może w zarządzanie, no właśnie, bo powinienem był powiedzieć, że razem z panem Cezarym 

Czarniakiem na emerytury odchodzą pozostali wicedyrektorowie, trójka wicedyrektorów, więc 

łącznie czteroosobowe kierownictwo szkoły z końcem sierpnia zakończy swoją karierę w 

szkole podstawowej numer dwa i nowy dyrektor będzie za chwilę postawiony przed 

wyzwaniem wyłonienia dwóch, bo to już zdążyliśmy ustalić, wicedyrektorów. Życzyłbym 

sobie, żeby były to osoby, które z jednej strony już i być może od lat są w gronie pedagogicznym 

szkoły numer dwa i bardzo dobrze znają problematykę tej szkoły, więc jestem pewny, że w 

najbliższych tygodniach i miesiącach pan Lucjan Kotwica będzie spotykał się i rozmawiał z 

potencjalnymi wicedyrektorami, co do których nie mam jeszcze żadnych informacji, że decyzje 

byłyby jakkolwiek podjęte. Będzie to decyzja Pana Dyrektora, która oczywiście będzie 

przedmiotem naszej wspólnej dyskusji, tak jak przedmiotem naszej wspólnej dyskusji będzie 

kierunek rozwoju nie tylko oświaty i edukacji w Szkole Podstawowej nr 2, ale z dyrektorami, 

kierownikami jednostek organizacyjnych. Dyskutujemy w ogóle o kierunku rozwoju naszego 

miasta, w tym kierunku rozwoju edukacji i oświaty w naszym mieście. Mijają cztery miesiące, 

a mówię o tym w kontekście dobiegających mnie i pewnie Państwa jako radnych z różnych 

stron naszego miasta informacji o tym, że w systemie odbioru odpadów są różnego rodzaju 

uwagi i zastrzeżenia. Mamy tego świadomość. Po zmianach, które nastąpiły w tamtym roku i z 

początkiem tego roku myślę, że z końcem tego miesiąca będziemy gotowi, aby wspólnie w 

gronie radnych podjąć decyzję co do tego jak dalej postępować. Myślę tutaj zarówno o cenach, 

ale nie mam na myśli podwyżek. Myślę, że na stole będzie leżała możliwość zmian dotyczących 

albo obniżenia tej ceny, albo też zmiany w zakresach częstotliwości odbioru odpadów. O tym 

będziemy z radnymi rozmawiać po zakończeniu czwartego miesiąca i zebraniu informacji 
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dotyczących poniesionych kosztów i dochodów, które otrzymaliśmy z Państwa wpłat. 

Będziemy przygotowani, aby taką decyzję podjąć i będzie to decyzja, o której zostaną Państwo 

niezwłocznie poinformowani. To co chciałbym podkreślić, bo razem z tymi głosami, które do 

mnie spływają, bardzo często do Państwa poprzez tych, którzy mi o tych sprawach mówią, 

powinny docierać informacje na temat tego, że efekt przepełnionych kontenerów bardzo często 

w naszym mieście wynika z tego, że w spółdzielniach, we wspólnotach, w altanach 

śmietnikowych nie posiadamy dostatecznej i zgodnej z prawem, prawem obowiązującym w 

Radzyniu Podlaskim od lat, ilości kontenerów. W ramach wspólnot i spółdzielni powinien to 

być jeden kontener każdej frakcji na odpady na każde 50 osób w systemie. W bardzo wielu 

wspólnotach i w bardzo wielu spółdzielniach ilość ta nie jest nawet bliska tej umownej i zgodnej 

z prawem. Kiedy tylko docierają do mnie takie zgłoszenia, ja pytam, czy ilość tych kontenerów 

jest u Państwa zgodna z prawem. Najczęściej odpowiedź brzmi nie, ale i tutaj jest oczekiwanie, 

żeby odpowiedzialność za stan obecny przenieść tylko na nas, na urząd i na radnych. Na to 

pozwolić nie mogę. Na tym też polega proces edukacyjny. Wprost należy mówić o tym, co stoi 

po naszej stronie. Po naszej stronie stoi zagospodarowanie odpadów, wykorzystując opłaty, 

które państwo wnoszą. Natomiast po stronie mieszkańców jest oczekiwanie z naszej strony, aby 

ilość tych kontenerów, a przede wszystkim jakość segregowanych śmieci była jak najlepsza. 

Mamy z tym w Radzyniu duży problem, szczególnie z tą frakcją odpadów zmieszanych, 

pozostałych, różnie je nazywamy, ale tam bardzo często trafiają śmieci, które spokojnie w 

państwach, gospodarstwach domowych można by odseparować do odpowiednich frakcji i 

bardzo o to z tego miejsca proszę. Te działania będziemy w najbliższym czasie nagłaśniać i 

podejmować działania edukacyjne. Chyle czoła w kierunku pracowników Wydziału 

Zarządzania Mieniem Komunalnym, ponieważ obyło się bez konieczności zatrudniania serwisu 

i od dzisiaj, wiem to od Pana Naczelnika, fontanna przy Rynku 2 albo Starym PKS-ie, jak kto 

woli, jest uruchomiona. Wszyscy możemy cieszyć się pluskającą tam wodą. Do tego bardzo 

cieszy mnie, że drzewa wymienione w tym miejscu z tych, które obumarły w poprzednich 

latach, a posadzone jesienią, puszczają piękne pąki i razem z wiosną w okresie wielkanocnym 

i to życie się odrodziło. No i teraz przejdę do remontów dróg, bo tutaj też mam pewne 

informacje, którymi chciałbym się podzielić. Poza przetargiem, o którym już mówiłem końca 

dobiegają prace przy ulicy Armii Krajowej. Bardzo proszę o ostrożną jazdę ulicą Armii 

Krajowej. Wiem, że w tych miejscach, gdzie ta nawierzchnia jest już teraz bardzo dobra 

mieszkańcy uskarżają się na nadmierną prędkość. Pojawiają się wnioski o ustawianie progów 

zwalniających. Bardzo proszę wszystkich o zachowanie ostrożności i dostosowanie prędkości 

do obowiązującego prawa i do sytuacji. Prace dobiegają końca również przy ulicy Lisowskiego. 

Trwają prace przy ulicy Partyzantów, tam dzisiaj o godzinie 17, o ile sesja nam się nie 

przedłuży. Planujemy spotkanie z mieszkańcami, o ile nic się nie zmieniło dzisiaj, bo ja byłem 

w Warszawie i o tym jeszcze nie mówiłem, za chwilę powiem. Mamy spotkanie o 17 na 

Partyzantów? O godzinie siedemnastej, a jeśli nie uda się o siedemnastej to ciut później, 

spotykamy się z mieszkańcami ulicy Partyzantów i w kontekście budowy tej ulicy to jest 

pierwsze takie spotkanie. Jak się okazuje w projekcie teraz realizowanego odcinka, 

dopatrzyliśmy się istotnego błędu. Błąd ten polega na tym, że zaprojektowana ulica i co ważne 

chodniki przy tej ulicy pomiędzy bodajże dziesięcioma numerami po jednej ze stron tej ulicy 

zostały zaprojektowane zgodnie z prawem, czyli tylko i wyłącznie w obrębie działek miejskich. 

Ale w istocie doprowadzi to do tego, że w niektórych miejscach, przy niektórych posesjach ten 

chodnik będzie miał właściwie pięć albo dziesięć centymetrów szerokości. Nie możemy 

dopuścić do realizacji tego chodnika w takiej formie. I stąd chęć uruchomienia procedury tak, 

aby zgodnie z prawem realizować te inwestycje na naszym gruncie, ale żeby to było możliwe 
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winni jesteśmy mieszkańcom spotkanie i wytłumaczenie tej sytuacji. Tak aby wiedzieli, że my 

dziś realizując to zgodnie z projektem, który nie był wcześniej z nimi konsultowany, w pewnych 

obszarach nie jesteśmy w stanie zrealizować chodnika. I dziś chcemy nadrobić ten błąd. Stąd 

najpierw wyjście do nich, a później uruchomienie stosownych procedur, aby miasto weszło w 

posiadanie działek, na których będzie mogło położyć chodnik przy ulicy Partyzantów. Ulica 

Warszawska i Chomiczewskiego. Bardzo często pytają nas Państwo jak ze sprawami w 

kontekście remontów tych ulic. Oczekujemy i bardzo prosimy o niezwłoczne podjęcie działań 

firmy, która jest wykonawcą na tych ulicach. Prace powinny tam już trwać. Są one zaplanowane 

na rok 2025 w kontekście pozostałej części ulicy Warszawskiej i ulicy Chomiczewskiego do 

mostu na rzece Białce, a na rok 2026 na dalszej części ulicy Chomiczewskiego. Liczymy na to, 

że prace te zostaną podjęte w najbliższych dniach. Tyle z Urzędu Miasta, ale chciałbym też 

pochwalić się tym, co dzieje się wokół Urzędu Miasta. Bardzo dziękuję Pani Dyrektor Ewie 

Dąbrowskiej z Miejskiej Biblioteki Publicznej za aktywne działanie w kontekście 

pozyskiwania środków zewnętrznych. Kolejna dotacja 12 tysięcy trafiła do biblioteki na projekt 

'Moc Opowieści. Moc Wyobraźni'. Zapraszam wszystkich Państwa na obchody święta 

Konstytucji 3 maja. Tym razem głównym organizatorem jest Gmina Radzyń Podlaski, ale 

organizujemy to święto wspólnie z gminą i Powiatem Radzyńskim. W tym roku będzie nieco 

atrakcyjniej, ponieważ uczniowie z Zespołu Szkół Rolniczych w Woli Osowińskiej będą, poza 

tym wszystkim co standardowo, również na placu Eustachego Potockiego tańczyć poloneza, 

jako nasz narodowy taniec. Serdecznie zapraszam. Wszystkie uroczystości rozpoczynają się o 

godzinie 10, mszą w Kościele Świętej Trójcy, a później po mszy przechodzimy na Plac 

Potockiego, składamy wieńce, kwiaty. Jesteśmy razem. To w tym dniu jest najważniejsze. 

Budowanie wspólnoty na jak najlepszych emocjach. Ale zanim 3 maja, to serdecznie zapraszam 

Państwa na inne inicjatywy, do których chciałbym Państwa zaprosić. W najbliższą sobotę nad 

rzeką Białką, a start w siedzibie Stowarzyszenia Ósmy Kolor Tęczy, spotykamy się, aby razem, 

budując wspólnotę, sprzątać naszą miejską rzekę, rzekę Białkę. Operacja Czysta Rzeka, kolejna 

edycja. Dziękuję tutaj za zaangażowanie Radnej Iwonie Niebrzegowskiej - Kuchni, bo jest  

w tym roku koordynatorką operacji 'Czysta Rzeka'. To jest w sobotę 26, a teraz tydzień później,  

1 maja, nie wiem czy to będzie równo tydzień później, ale 1 maja inicjatywa radnych, też Pani 

Radnej Iwony, ale też Pani Radnej Olgi Król, spacer. Spacer jakiego wcześniej nie było, 

poradzeniu jakiego być może państwo nie znają, bo przejdziemy i po tych zabytkach, które są 

łatwo dostępne, ale dotrzemy też do miejsc, które na co dzień nie są dostępne, jak choćby Pałac 

Gubernia. Przewodnikiem będzie pan Radosław Mróz, mam nadzieję, że pogoda dopisze, bo 

emocje i pomysły na to, co możemy tam zobaczyć i usłyszeć na pewno. No i chyba tyle mojego 

sprawozdania. Mam nadzieję, że są pytania i że mogę na wszystkie odpowiedzieć. Bardzo 

serdecznie dziękuję za uwagę i dziękuję za to, że tych 7 minut mogli Państwo na nas poczekać, 

bo byliśmy razem z Radną Klaudią Szczygielską na otwarciu kolejnej edycji programu 'Zielony 

Lider'. Programu, którego poprzedniej edycji brały udział Radne Klaudia Szczygielska, Olga 

Król i Anna Matczak. W ramach ich udziału w Zielonym Liderze powstała koncepcja 

zagospodarowania terenów wokół zalewu, która będzie w najbliższych tygodniach i miesiącach 

Państwu przedstawiana, będzie z Państwem konsultowana. A ja dzisiaj występowałem na 

otwarciu kolejnej edycji w charakterze samorządowca, eksperta, który wie co nieco o metodach 

na angażowanie mieszkańców. Myślę, że w tym sprawozdaniu o angażowaniu mieszkańców 

trochę było. Bardzo dziękuję i czekam na pytania.” 
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Ad 5.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł  

„Drodzy Państwo. Po pierwsze, to jesteśmy w okresie poświątecznym, nie mieliśmy sesji przed 

samymi świętami, dlatego chciałbym podziękować za te życzenia, które wpłynęły do Rady 

Miasta, bo one były i z instytucji i od mieszkańców, także serdecznie dziękuję za te życzenia 

sympatyczne, wystosowane do Rady Miasta. W okresie, no i oczywiście no dzisiaj to trochę 

trudno życzyć, ale dziękuję bardzo i życzę tego samego. W okresie pomiędzy sesjami 

uczestniczyłem w komisji rekrutacyjnej do Młodzieżowej Rady Miasta z innymi członkami tej 

komisji po burzliwej na radzie, udało nam się wyłonić 15 członków w tej komisji z 18 

kandydatów, ale tak jak powiedział Pan Burmistrz, zamierzamy współpracować ze wszystkimi. 

W międzyczasie wpłynęło też do Biura Rady Miasta pismo, taki apel od Pani posłanki Marty 

Wcisło, posłanki do Parlamentu Europejskiego w sprawie rozważenia przyjęcia stanowiska 

popierającego projekt 'Tarcza Wschód' oraz apelującego o jego objęcie dedykowanym 

finansowaniem unijnym. Państwo radni to stanowisko i projekt uchwały otrzymali na swoje 

skrzynki mailowe, więc ja tutaj nie będę go przedstawiał, ale myślę, że w najbliższym czasie 

zajmiemy się tą sprawą, bo jest dla naszego miasta bardzo ważna utworzenie takiej tarczy  

i szczególnie dzisiaj, kiedy mamy wojnę za progiem. W zasadzie to tyle w tym punkcie. Jeżeli 

mają Państwo jakieś pytania, proszę bardzo.” 

 

 

Ad 6. 

Informacja o rozliczeniu dotacji udzielanych w 2024 roku klubom sportowym i innym 

organizacjom.  

 

Radna Rady Miasta  oraz Przewodnicząca KZIKF – Natalia Granoszewska  

„Pozwoliłam sobie przygotować prezentację, żeby graficznie nam było łatwiej zrozumieć i 

zobaczyć naocznie jak się rozkładają dotacje. Wsparcie działań wyłonione w konkursie ofert 

było rozdzielone na dwa można powiedzieć. Jest to kultura, gdzie budżet wynosił 58 300 zł. 

Wniosków złożonych było 14. Jeden nie został zrealizowany, dlatego zrealizowanych jest 13 

na kwotę 56 tysięcy. I średnia kwota wniosku dofinansowanego jest to 3670 złotych prawie, a 

media na 4000, więc ona dużo tutaj nie odbiega. Natomiast w upowszechnianiu kultury 

fizycznej, sportu i krajoznawstwa budżet wynosił 349 300 zł. Wszystkie wnioski, które zostały 

złożone były zrealizowane. Wniosków było 19. Wykonanie budżetu, tam się wkradł błąd, bo 

tam trójka powinna być, więc tam powinno być 349 . Tak, 349 tysięcy. Średnia jest, i tutaj jest 

różnica, jest średnia 18 tysięcy na wniosek, jednakże mediana to jest 5 tysięcy. I dlatego 

sporządziłam wykresy, na których będzie widać z czego to wynika. Przy dotacji kultury widać, 

że dużej różnicy między wnioskami nie ma. Jest obok sporządzona taka legenda, gdzie można 

zobaczyć to, co jest nieczytelne, to nie ma problemu, bo będzie na BIP-ie opublikowana ta 

prezentacja. Pozwoliłam sobie wyszczególnić w tej kwocie 19 tysięcy to jest wsparcie dla 

seniorów. Te, które były łączone np. pierwsze i drugie. To wynika z numerów po prostu na 

danych w sprawozdaniach. To jest łącznie z pierwszego i drugiego zadania. To jest 

Stowarzyszenie Podróżnik 10 tysięcy łącznie. Stowarzyszenie Przyjaciół Pierwszego Liceum 

to jest łącznie 5 tysięcy. Siódme i dziesiąte zadanie to była Melodia Art i Towarzystwo 

Muzyczne. Są również przedstawione procentowo kwoty, mniej więcej jak się to rozkładało. 
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Natomiast w przypadku dotacji na upowszechnianie kultury fizycznej, sportu i turystyki i 

krajoznawstwa, na zielono to co widać to są dotacje przeznaczone dla jednej organizacji, czyli 

klub sportowy Orlęta. Dlatego też ciężko zauważyć inne dotacje. Na niebiesko natomiast są 

dotacje na inne kluby sportowe. Widać tutaj dużą dysproporcję i dlatego ta mediana dużo różni 

się od średniej. Żeby łatwiej zobaczyć ile było przyznawane innym organizacjom, 

przygotowałam taki wykres z uwzględnieniem organizacji, które nie są klubem sportowym. A 

więc to są jakieś stowarzyszenia senioralne, jest koło Amur na przykład. Głównie senioralne. 

Jeszcze tak mogę powiedzieć, że łączna kwota dla klubu sportowego Orlęta to było 236 tysięcy, 

co stanowi 68% kwoty. Łącznie inne kluby sportowe otrzymały 51 tysięcy. Więc dysproporcja 

tutaj jest również duża. W związku z tym na komisji sformułowaliśmy kilka wniosków. Na 

podstawie analizy wniosków i ich sprawozdań. Stwierdziliśmy, że tak, przede wszystkim 

niezbędne są działania mające na celu poprawę jakości wniosków, rzetelność i jawność procesu 

całego. Wiem, że część pomysłów już została wdrożona w tym roku, jednakże potrzebujemy 

zmiany regulaminu, chociażby wprowadzenie ocen formalnych i merytorycznych wniosków 

wpisać do nowego regulaminu, który trzeba będzie opracować wspólnie z organizacjami, by od 

nich dowiedzieć się jakie są kryteria, jakie są potrzeby. Może rozwinąć regulamin w taki 

sposób, by łatwiej było zdobywać pieniądze mniejszym organizacjom. I w momencie, kiedy 

nowy regulamin będzie opracowany, przystąpimy również do promocji i do przeprowadzenia 

szkoleń dla organizacji, żeby ułatwić im proces składania wniosków i być może startowania o 

większe pieniądze niż dotychczasowe.” 

 

Prezentacja w załączeniu do Protokołu.  

 

 

 

Ad 7. 

Sprawozdanie z pracy Miejskiego Ośrodka Sportu i  Rekreacji za 2024 r.  

 

Dyrektor MOSiR – Paweł Marcinkowski 

„Dzień dobry, witam wszystkich Państwa bardzo serdecznie. Niezmiernie cieszę się, że mogę 

uszczknąć rąbka tajemnicy z zakresu działań MOSIR - u, które od jakiegoś czasu mam zaszczyt 

i przyjemność prowadzić, chociaż z tymi przyjemnościami to bywa różnie, jak w każdej 

działalności, w każdym przekroju zadań, które ma nieco szersze spektrum niż 

jednokierunkowe. Pozwoliłem sobie przygotować prezentację ze sprawozdania, sprawozdanie 

na prezentacji i będziemy pewnie zaczynać. Na wstępie chciałem zaznaczyć, że piastuje to 

stanowisko od 12 września ubiegłego roku 2024, w związku z tym chciałbym najmocniej skupić 

się na ostatnim kwartale ubiegłego roku ze względu na to, że mam największą wiedzę. Z tego 

ostatniego kwartału w piśmie, które złożyłem do Urzędu Miasta i jest ono dostępne, znajdziecie 

państwo wszystkie imprezy łącznie z imprezami prowadzonymi przez moich poprzedników w 

ubiegłym roku. W związku z tym gorąco zachęcam do zapoznania się z tym. Jeżeli będą pytania 

odnośnie tych imprez, w miarę możliwości postaram się na nie odpowiedzieć. Wymieniłem 

kilka kamieni milowych, które od września udało się zrealizować. Tutaj wspólnie z Panem 

Burmistrzem ustaliliśmy taktykę działania i ona koncentrować się miała na kilku aspektach. 

Jednym z tych aspektów była poprawa atmosfery, druga to była poprawa sytuacji finansowej 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. I o tym dziś słów parę. Uruchomiliśmy szkółkę nauki 

pływania, szkółkę MOSIR - u. Ona kiedyś już funkcjonowała, natomiast postanowiliśmy 

spróbować ponownie i okazało się, że całkiem dobrze ona funkcjonuje i bardzo dobry odzew 
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mamy ze strony rodziców na temat właśnie jej funkcjonowania i na temat jej działań. 

Wprowadziliśmy również zajęcia Aqua aerobiku, które dotychczas były prowadzone przez 

firmę zewnętrzną, natomiast teraz są one pod naszą banderą, tak to nazwijmy, i również one 

cieszą się bardzo dużą popularnością, co pokażę za momencik na wykresach. Wprowadziłem 

również nowy cennik, który jest znacznie bardziej atrakcyjny dla mieszkańców. Ma dużo więcej 

możliwości wyboru, bo tego trochę zawsze mi brakowało. Tutaj jest ukłon w kierunku rodzin, 

gdzie jedną z pozycji właśnie są karnety rodzinne 2 plus 1, 2 plus 2, które również bardzo 

dobrze zafunkcjonowały, bo zwiększyło to po prostu ilość osób korzystających z naszej 

pływalni. Przechodząc do finansów, o których wspomniałem, tutaj mamy dane dotyczące 

szkółki MOSIR -u, szkółki nauki pływania, od września do grudnia. Wpłaty na te zajęcia 

wyglądały następująco. I Aqua aerobiku. Nas najbardziej będzie interesowało oczywiście 

podsumowanie. Szkółka plus Aqua aerobik pozwoliły MOSiR-owi uzyskać zysk w kwocie 21 

815 zł, co uważam za bardzo dobry wynik jak na trzymiesięczne funkcjonowanie. Informacje 

dotyczące budżetu całorocznego prezentują się następująco. Dochód, który udało się wykonać 

z końcem roku to 951 443,70 zł, co stanowi 125,16% założeń budżetowych realizowanych w 

2023 roku. Wydatki uplasowały się w okolicach 100%, Więc w zasadzie zgodnie z planem. 

Dlaczego o tym mówię? Dlatego, że z tego wyniku jestem bardzo dumny bo w poprzednich 

latach prezentowało się to tak, jak widać na załączonym slajdzie. W 2022 roku mamy wynik 

103%, w 2023 roku 106%, co również stanowi dobry wynik, ponieważ jest on wyższy od 

zakładanego w planach budżetowych. Natomiast tutaj wyraźnie widać, że w 2024 roku ten skok 

mocno się poprawił, 125%. Stan zatrudnienia w MOSI-rze wynosi 17 pracowników na pełnym 

etacie, na umowę o pracę i jedna osoba zatrudniona w wymiarze 3/4 etatu. Mamy również, w 

zasadzie bardziej zasadne będzie powiedzieć mieliśmy, bo to na koniec 2024 mieliśmy 15 osób 

na umowę zlecenie, w tym 14 ratowników i jedną osobę zatrudnioną na umowę cywilno-

prawną, umowę o dzieło. Te dane, które przedstawiłem napawają bardzo dużym optymizmem, 

ale żeby nie było tak do końca cukierkowo, to chciałem też przedstawić drugą stronę medalu i 

tą bardziej ciemną stronę działania Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, bo musimy wszyscy 

zdawać sobie z tego sprawę, że pływalnie są dla większości miast w Polsce generatorem 

kosztów i to kosztów niemałych. Chciałbym zaznaczyć, że nasz obiekt już trzynastoletni nie 

był intensywnie rewitalizowany. Nie było tam prowadzonych zbyt dużo prac naprawczych, 

konserwacyjnych, poza bieżącymi, które rzeczywiście w bardzo dobrej realizacji pozwalają 

nam dalej korzystać z pływalni. Natomiast to, z czym będziemy się w pierwszej kolejności 

borykać, co będzie największymi potrzebami inwestycyjnymi w najbliższym czasie, 

pozwoliłem sobie wypunktować. Będzie to centrala wentylacji, która już wielokrotnie była 

regenerowana. Sytuacja wygląda z nią bardzo niewesoło, dlatego że jest to duży koszt 

inwestycyjny, natomiast wyłączenie jej będzie powodowało również wyłączenie basenu z 

użytku. Wanna jacuzzi, która była wielokrotnie łatana, tak to nazwijmy, bo dosłownie tak było, 

też wymaga w zasadzie wymiany w trybie pilnym. Dach, który na podstawie informacji, jakie 

udało mi się uzyskać, nie do końca jest dobrze zrobiony już na etapie budowy, przecieka w 

zasadzie od pierwszego dnia po odbiorze i dotychczas jeszcze nie udało się rozwiązać tego 

problemu. Intensywnie nad tym pracujemy, burze mózgów się odbywają i mam nadzieję, że 

uda się znaleźć środki na to, żeby pewne koncepcje naprawcze wprowadzić w życie, co mam 

nadzieję ten problem rozwiąże. Z tym problemem dachu jest również powiązany kolejny 

problem świetlika. To jest takie miejsce, które stanowi również szyb przeciwpożarowy. 

Znajduje on się nad kasą pływalni on również przecieka, najzwyczajniej w świecie. Więc to jest 

również rzecz, którą na cito będziemy próbowali naprawić w przerwie technologicznej. 

Pozwoliłem sobie tutaj rzucić taki cytat na koniec, że jeśli chcemy dalej płynąć, musimy zadbać 
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o statek wspólnie. I z tego miejsca chciałem gorąco wszystkich państwa tu obecnych, ale też i 

obecnych w przestrzeni, zaprosić do współpracy, do tego żebyśmy wspólnie zadbali o tą naszą 

pływalnię, ale nie tylko, bo o sport w mieście. Dziękuję bardzo za uwagę. Jeżeli macie Państwo 

jakieś pytania, gorąco zachęcam.” 

 

Radna Rady Miasta – Olga Król 

„To ja pytanie do Pana Dyrektora. W zasadzie mam dwa pytania. Pierwsze pytanie dotyczy 

szkółki pływackiej i Aqua aerobiku, ponieważ tam w sprawozdaniu widać taki duży boom po 

uruchomieniu tych dwóch rozrywek, natomiast później widać tendencję spadkową. Czy teraz 

w tym roku już widać z powrotem odwrotną tendencję, tendencję wzrostową? To jest pierwsze 

pytanie. A drugie pytanie. Przy wyszczególnionych umowach pracowników zatrudnionych 

widnieje stanowisko specjalista. Jestem bardzo ciekawa specjalista do spraw czego. Dziękuję.”  

 

Dyrektor MOSiR – Paweł Marcinkowski 

„Bardzo dziękuję za te pytania. Odpowiadam na pierwsze. Jeżeli chodzi o intensywność i 

obłożenie pływalni, ale nie tylko, bo wszystkich zajęć sportowych, to musimy sobie wszyscy 

zdawać sprawę z tego, że odbywają się one sinusoidalnie na przestrzeni roku. Zawsze we 

wrześniu, wtedy kiedy rodzice zapisują swoje dzieci na zajęcia i planują im różne formy 

aktywności, również sobie, jest boom. Później w październiku, jeżeli nie ma zbyt dużej ilości 

zachorowań, szczególnie tutaj mowa o dzieciach, ten boom się utrzymuje. Natomiast tendencja 

jest spadkowa. Do świąt. Później kolejny boom i obserwujemy go, natomiast ja nie mam dzisiaj 

tych danych ze sobą, bo to już jest 2025 rok. Styczeń i luty to znowu jest tendencja wzrostowa. 

W lutym zależy, bo w tym roku mieliśmy ferie na przełomie lutego i marca. Więc to jest znowu 

okres takiej ciszy i tutaj rzeczywiście po analizach finansowych widać spadek. Natomiast 

marzec znowu jest tendencja wzrostowa i przewiduję, że tendencja spadkowa będzie 

utrzymywała się już do wakacji. To jest jakby naturalny proces. Ja obserwuję to już od wielu 

lat we wszystkich dziedzinach sportu. Im więcej jest ciepłych dni, tym bardziej to zachęca ludzi 

i bardzo dobrze do wybierania aktywności fizycznej na dworze. To samo tyczy się aqua 

aerobiku, więc w zasadzie mam nadzieję, że udało mi się odpowiedzieć na pierwsze pytanie. 

Drugie pytanie. Na stanowisku specjalista jest zatrudniony człowiek, który wcześniej był 

zatrudniony na stanowisku instruktora sportu. To stanowisko z niewiadomych dla mnie 

względów, przestało funkcjonować i zostało zamienione na stanowisko specjalisty. Specjalista 

w naszej placówce pełni w mojej ocenie kluczową rolę, dlatego że jest nim człowiek, który 

zajmuje się bardzo wieloma zadaniami. Przede wszystkim jest animatorem sportu i bierze 

czynny udział w organizacji wszystkich imprez zewnętrznych, z bardzo dużym 

doświadczeniem człowiek, który niejednokrotnie swoim doświadczeniem też mi pomagał. 

Zawężenie jego zakresu działań, tak naprawdę tutaj mowa o nazewnictwie, do animatora sportu 

byłaby dla niego krzywdząca, bo on zajmuje się znacznie szerszymi zagadnieniami. Mam 

nadzieję, że udało mi się odpowiedzieć też na to pytanie.” 

Burmistrz Miasta - Jakub Jakubowski 

„Panie Dyrektorze. Chciałbym podziękować za te intensywne 7 miesięcy, za wyniki.  

Jestem pewny, że w tym 25 roku ten wysiłek będzie nie mniejszy. Proszę powiedzieć o planach 

na najbliższe tygodnie, bo jest się czym pochwalić i do czego zaprosić.”  

Dyrektor MOSiR – Paweł Marcinkowski 

„- Bardzo chętnie, bardzo dziękuję. Będziemy realizować kilka dużych bardzo fajnych imprez, 

a najbliższą będzie Święto Rodziny, które organizujemy we współpracy z kilkoma jednostkami 
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i to będzie Miejska Biblioteka Publiczna, Radzyński Ośrodek Kultury, Caritas i PCK. Będzie 

to święto, które chcemy zrealizować we współpracy, dlatego że stwierdziliśmy, że nie ma sensu 

dzielić naszych placówek i działań w niektórych okolicznościach na mniejsze. I chcemy zrobić 

jedną potężną imprezę, okutą jako Święto Rodziny w okolicy Dnia Matki i tydzień przed Dniem 

Dziecka. Jedną z głównych atrakcji tej imprezy, Święta Rodziny, będzie pierwszy w historii 

naszego miasta bieg z przeszkodami, Runmageddon. Dostawałem bardzo dużo pozytywnych 

komentarzy, bardzo dużo pytań, czy to nie jest przypadkiem fake, czy to jest prawda, czy to 

możliwe, że Runmageddon będzie w Radzyniu. Przeważnie dzieje się tak, że Runmageddon 

organizuje swoje biegi w okolicy dużych miast, Warszawa, Wrocław, Lublin, a tutaj przyjedzie 

do Radzynia. Udało się to zrealizować. Teraz będziemy dopieszczać ten temat. Gorąco 

wszystkich Państwa zachęcam do udziału. I tutaj kieruję swoje słowa również do widzów przed 

odbiornikami. Nie musicie, drodzy Państwo, być w szczycie formy, żeby pokonać te trasy. To 

ma być zabawa, to ma być forma rekreacji ruchowej, to ma być zachęta do tego, żeby podjąć 

wyzwanie. Stąd też zaplanowaliśmy ten bieg na trzech dystansach. Jeden to jest Kids na jednym 

kilometrze, drugi to jest dystans rodzinny i tutaj bardzo zależy mi na tym, żeby rodzice 

wszystkich dzieci dali przykład swoim pociechom i wzięli udział razem z nimi w tym biegu. 

No i później będziemy mieć bieg na pięć kilometrów w kategorii open. Także już teraz chciałem 

wszystkich Państwa bardzo serdecznie do tego zaprosić. Kolejną imprezą organizowaną 

właśnie jeszcze w tym półroczu będzie Świętojańska Noc Sportowa. Impreza ta miała już 

historycznie miejsce i była realizowana w Radzyniu. Postanowiliśmy właśnie za inicjatywą 

wspomnianego specjalisty powrócić do tej formy i również tutaj będziemy współpracować w 

bardzo dużym zakresie z Miejską Biblioteką Publiczną oraz Radzyńskim Ośrodkiem Kultury. 

27, 28, 29 czerwca. Już teraz zapraszam na trzy dni imprez sportowych. Ja bardzo mocno cieszę 

się z tego, że udało się nawiązać nić porozumienia ze wszystkimi stowarzyszeniami 

związanymi ze sportem w tym mieście i w okolicach, zapraszając ich do wspólnej organizacji. 

Więc chcemy zrobić przestrzeń w mieście, która będzie dla wszystkich. Każdy znajdzie coś dla 

siebie. Od piłkarzy, przez fanów sportów walki, przez fanów gimnastyki, tańca, po szachistów. 

Także gorąco zachęcam do tego. Finałem tej imprezy będzie Kozirynek. Także myślę, że to 

będzie świetna rzecz. O szczegółach tego będziecie Państwo w niedalekiej przyszłości 

dowiadywać się w przestrzeni social mediów. Także gorąco zachęcam do śledzenia i już 

zapraszam do wzięcia udziału w tych imprezach.”  

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł sprawdził obecność i stwierdził, że Rada obraduje 

w 14 osobowym składzie a nieobecna jest Radna Joanna Pieńkowska.  

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej.  

Kierownik MOPS - Barbara Żurakowska - Furman 

„Witam Państwa. Mam przyjemność przedstawić sprawozdanie działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej za rok poprzedni, czyli będę przedstawiała efekty pracy moich 

poprzedników. Zadania statutowe ośrodka realizowane są przez następujące komórki. Według 

stanu na dzień 31 grudnia ubiegłego roku były dwie osoby, które pełniły obowiązki kierownika. 

W dziale finansowo-księgowym pracowały trzy osoby, w świadczeniach rodzinnych cztery. 

Dział Pomocy Środowiskowej to dziewięciu pracowników socjalnych, jeden asystent rodziny i 

sześć opiekunek. Stanowisko do spraw dodatków mieszkaniowych i energetycznych jedna 
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osoba. Obsługa kancelaryjna jedna i stanowisko informatyczne i sprawozdawczość jedna. W 

schronisku miejskim dla osób bezdomnych był zatrudniony jeden opiekun. Sprawujemy nadzór 

nad dwiema świetlicami środowiskowymi i tam były dwie osoby. Ponadto przy miejskim 

ośrodku funkcjonuje zespół interdyscyplinarny do spraw przeciwdziałania przemocy domowej 

Miasta Radzyń Podlaski, któremu MOPS zapewnia zaplecze lokalowe, a pracownik spośród 

kadry ośrodka pełni obowiązki przewodniczącej zespołu. Stan zatrudnienia na dzień 31, tak jak 

wspomniałam, to 29 osób. Chciałabym wspomnieć tutaj, że poza pracownikami etatami Miejski 

Ośrodek ma zobowiązania umowami, zlecenia. 15 umów oraz są umowy o świadczenia usług, 

żeby nasza firma dobrze funkcjonowała. Musimy się tutaj posiłkować radcą prawnym, 

specjalistycznymi usługami opiekuńczymi. I teraz strukturę dochodów przedstawię. Miejski 

ośrodek uzyskał łącznie dochody w wysokości 560 810,69 zł. I między innymi były to dochody 

pochodzące z częściowej odpłatności osób korzystających ze specjalistycznych usług 

opiekuńczych, zwrotów nienależnie pobranych świadczeń, czy to rodzinnych, 

wychowawczych, zaliczek alimentacyjnych, częściowej odpłatności za świadczone usługi 

opiekuńcze, odsetek od nieterminowych regulowanych należności i wpłat kosztów upomnień. 

Wydatki plasowały się w wysokości 15 milionów 287 tysięcy 325 złotych 69 groszy. Z czego 

wydatki budżetowe to 15 milionów 146 tysięcy 298 tysięcy 76. Natomiast z funduszu 

solidarnościowego to było 141 tysięcy 26 złotych i 93 grosze. A wzrost wydatków na zadania 

własne gminy spowodowany był m.in. podniesieniem odpłatności za pobyt w domach pomocy 

społecznej. To każdego roku następuje taki wzrost opłat za DPS-y. Podniesienie płacy 

minimalnej wzrasta też każdego roku koszt utrzymania dzieci przebywających czy to w 

placówkach, czy w rodzinach zastępczych. Najbardziej kosztowną formą wsparcia były 

świadczenia rodzinne, świadczenia z Funduszu Alimentacyjnego, świadczenia za życiem ich 

obsługa. Przedstawię teraz pokrótce świadczenia niepieniężne z pomocy społecznej, które 

zapewniała Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Jest to zapewnienie schronienia. MOPS 

prowadzi schronisko miejskie dla bezdomnych, z którego korzystało w ubiegłym roku 10 osób 

bezdomnych. I koszt za tamten rok wynosi 6952, natomiast to jest koszt pomniejszony o 

wpływy z zawartych porozumień oraz dokonywanych opłat osób korzystających. W kwocie tej 

nie jest zawarty koszt zatrudnienia opiekuna w schronisku. Kolejne świadczenie pieniężne to 

dożywianie. Wydatkowano na nie kwotę 194 501 zł i z czego dotacja wojewody wynosiła 155 

600 zł. Było to 80%. i praca socjalna udzielono równolegle z innymi świadczeniami pomocy w 

tej postaci 292 rodzinom, natomiast wyłącznie w postaci socjalnej udzielono pomocy rodzinom 

77. Następne świadczenie pieniężne to kierowanie do domów pomocy. 26 mieszkańców z 

Miasta Radzyń Podlaski przebywało w ubiegłym roku w DPS-ach. Dwie osoby zmarły, a na 

ten cel wydatkowano ogromną kwotę, 1,282,586,46 groszy. To jest bardzo duża kwota, ale te 

koszty za DPS-y są ogromne. Świadczenia niepieniężne to specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z których skorzystało aż 37 osób niepełnosprawnych. Teraz przechodzimy do świadczeń 

pieniężnych. Zasiłek stały, na który wydatkowano kwotę 342 854 zł. Łącznie wypłacono 416 

takich świadczeń. Zasiłek okresowy 85 337 i była to dotacja wojewody lubelskiego. Zasiłek 

celowy i specjalny zasiłek celowy to kwota 66 557. Pomocy udzielono 80 rodzinom. I zasiłek 

rodzinny, ogromna kwota również 472 660 zł i w ciągu całego roku było to 4004 świadczenia. 

Zasiłek pielęgnacyjny, kolejne świadczenie pieniężne na kwotę 976 028 i ponad 4000 

świadczeń. Świadczenie pielęgnacyjne to kwota 4 279 795 zł , 1436 świadczeń. Jednorazowa 

zapomoga z tytułu rodzenia się dziecka to 28 świadczeń wypłacone kwotą 28 tysięcy. 

Świadczenie rodzicielskie 130 świadczeń. I świadczenia z Funduszu Alimentacyjnego również 

pochłaniają znaczącą część środków posiadanych. To jest 570 541 03, 1209 świadczeń aż. Był 

też takie świadczenie, jedno wypłacone wsparcie kobiet w ciąży i rodzin za życiem, tam w 
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sprawozdaniu obszerniej rozpisałam się na temat tego świadczenia. No i dodatek 

mieszkaniowy. To kwota 640 752 88, 478 decyzji. Tutaj chciałabym wspomnieć, że w 

bieżącym roku już odnotowano znaczący wzrost wniosków na to świadczenie. Także będzie 

jeszcze wyższa kwota w tym roku. Udzielono również pomocy w formie świadczeń rodzinnych 

obywatelom Ukrainy. Tutaj Państwo macie kwotę przedstawioną. Też są spore kwoty. 

Natomiast jest to tendencja już spadkowa obywatele Ukrainy. Sporo osób wyjechało i troszkę 

się to zmniejsza. Pomoc materialna o charakterze socjalnym dla uczniów, czyli stypendia i 

zasiłki szkolne, wypłacono 127 uczniom stypendia. Działanie, które jest niezwykle istotne, to 

przeciwdziałanie przemocy w rodzinie. Wspomniany na wstępie zespół interdyscyplinarny 

prowadził 42 niebieskie karty, a w okresie sprawozdawczym wpłynęło aż 38 niebieskich kart. 

Asystenci rodziny wypełniają zadania zapisane w ustawie o wspieraniu rodziny w systemie 

pieczy zastępczej. W ubiegłym roku był jeden asystent rodziny zatrudniony, który pracował z 

17 rodzinami. W bieżącym roku od 1 marca jest zatrudniona druga osoba. Dzięki temu te osoby 

będą mogły też podjąć współpracę, co dotychczas nie miało miejsca, z rodzinami dzieci, które 

przebywają w pieczy zastępczej. Będą to podejmowane działania na rzecz powrotu tych dzieci 

do rodzin biologicznych. W ubiegłym roku jednostka była dwukrotnie kontrolowana przez 

Delegaturę w Białej Podlaski Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego. Była to kontrola 

kompleksowa z realizacji zadań wynikających z ustawy o pomocy społecznej oraz zgodności 

zatrudnienia oraz w zakresie oceny realizacji zadań wynikających z ustawy o pomocy osobom 

uprawnionym do alimentów. Druga kontrola wypadła bardzo dobrze. Pierwsza kontrola. Było 

wiele zaleceń po kontrolnych, które są wprowadzone, wprowadzane. I na końcu zawarłam taki 

zapis o potrzebach w zakresie funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Ten 

zapis został zawarty, ponieważ wynika to z zapisów prawa. Mamy obowiązek przedstawić 

Radzie nasze potrzeby. Kilka takich wyłuszczyłam bardzo istotnych oczywiście po 

prowadzonych rozmowach z pracownikami. Pozyskanie dodatkowych pomieszczeń na 

składnicy akt. Przestajemy się mieścić z archiwum. Modernizacja i doposażenie pomieszczenia 

pełniącego rolę serwerowni. Te jednostki, które tam funkcjonują są już stare. Trzeba się nad 

tym tematem pochylić. Nie spełniają wielu norm. No i w związku z koniecznością wdrożenia 

elektronicznego biegu dokumentów musimy zabezpieczyć środki na szkolenie pracowników, 

pozyskanie odpowiedniego oprogramowania. Natomiast tuż tutaj chciałabym na sam koniec 

już wspomnieć o bardzo ważnej potrzebie jaką jest przeprowadzenie superwizji pracy socjalnej 

pracowników socjalnych oraz asystentów rodzin. Sami pracownicy wyszli z inicjatywą, że 

chcieliby odbyć tego typu szkolenie. Szkolenie jest dosyć kosztowne. Myślę, że to jest kwota 

rzędu do 20 tysięcy złotych. Natomiast, żeby efektywnie praca była prowadzona, żeby uniknąć 

wypalenia zawodowego, a proszę mi wierzyć, że kadrę mamy w ośrodku bardzo dobrą, 

profesjonalną, to warto się pochylić nad tym tematem i jeśli pracownicy zgłaszają taką 

potrzebę, to powinnam zareagować. I cieszę się, że są świadomi tego, że należy się rozwijać, 

należy dyskutować, omawiać problemy wewnątrz zespołu i stąd właśnie ten zapis ostatni o tej 

superwizji pracy socjalnej. I dziękuję.” 

 

 Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł 

„A te dwadzieścia tysięcy to za jednego pracownika, czy wszystkich?”  
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Kierownik MOPS - Barbara Żurakowska - Furman 

„Nie, nie, za całą grupę. Do dwudziestu tysięcy. Myślę, że to się w mniejszej kwocie może 

zachować.”  

 

Przewodniczący Rady Miasta - Mariusz Szczygieł 

„Drodzy Państwo Radni, Pani Burmistrz, czy ktokolwiek ma pytanie jakieś do pani kierownik? 

Proszę bardzo Pani Burmistrz.”  

 

Zastępca Burmistrza - Bożena Lecyk 

„Ja w imieniu Pana Burmistrza, swoim oraz radnych, pracowników chciałabym bardzo 

serdecznie podziękować wszystkim pracownikom Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Na 

ręce Pani Dyrektor słyszymy bardzo dobre opinie o pracy ośrodka od naszych mieszkańców. 

W związku z tym to chyba jest najlepsze podziękowanie i najlepsza rekomendacja. Osobiście 

usłyszałam z ust podopiecznych, że naprawdę jakość pracy tego ośrodka znacznie wzrosła. Nasi 

mieszkańcy są zaopiekowani tak jak trzeba. Dziękuję bardzo.” 

Kierownik MOPS - Barbara Żurakowska -  Furman 

„Dziękuję i przekażę moim pracownikom podziękowania. Dziękuję serdecznie.”  

 

Ad 9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Druk Nr 94/XVIII/2025 - w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Radzyń 

Podlaski do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 94/XVIII/2025 - w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Miasta Radzyń Podlaski do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji. 

 

Wynik głosowania : za  - 13 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  1 

 

 

Rada Miasta 13  głosami „za”  i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr 

XVIII/92/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

2) Druk Nr 95/XVIII/2025 - w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Radzynia Podlaskiego 

na lata 2021-2027. 
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Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 95/XVIII/2025 - w sprawie przyjęcia aktualizacji 

Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Radzynia Podlaskiego na lata 2021-2027.?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14  głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/93/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

3) Druk Nr 96/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 96/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/94/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

4) Druk Nr 97/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zenona Przesmyckiego w Radzyniu Podlaskim. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 97/XVIII/2025 - w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zenona Przesmyckiego w Radzyniu 

Podlaskim?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 
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Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/95/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

5) Druk Nr 98/XVIII/2025 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 98/XVIII/2025 - w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Radzyńskiemu?”  

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie  głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

6) Druk Nr 99/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 99/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14  głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/97/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

7) Druk Nr 100/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 100/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości?” 
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Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/100/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

8) Druk Nr 102/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego.  

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 102/XVIII/2025 - w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu mieszkalnego?”  

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/99/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

9) Druk Nr 103/XVIII/2025- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Skarbnik Miasta – Anna Czyżak 

„Autopoprawka została przekazana w dniu wczorajszym do wiadomości radnych. To są bieżące 

zmiany i na podstawie decyzji, które przychodziły z Urzędu Wojewódzkiego lub od Ministra 

Finansów. Nie wiem, czy jakieś są pytania, może bardziej, bo nie chciałabym powielać tych 

zmian.” 

 

Radna Rady Miasta – Olga Król 

„Ja jeśli mogę prosić, to chciałabym chociaż tak w trzech słowach pokrótce, żeby opowiedzieć 

o tym, z czego wynikają te zmiany budżetowe, takie te najważniejsze, największe zmiany. 

Największe, to wszystko jest w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Skarbnik Miasta – Anna Czyżak 

„Największa zmiana dotyczy, wprowadzono środki od Ministra Finansów. Są to środki na 

wynagrodzenia dla nauczycieli w związku z podwyżkami. Nie mam wyjaśnień tutaj sobie. 

Natomiast wprowadzono również zadanie inwestycyjne, wyposażenie placówki senior, gdzie 
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pozyskane środki to są 128 tysięcy, natomiast całość zadania wynosi 160 tysięcy. Także jeszcze 

wprowadzono nowe zadanie wieloletnie nasadzenia przy ulicy Sitkowskiego, gdzie środki są 

pozyskane z darowizny, z impostu. Większa jeszcze wartość to jest kwota 60 686 zł. To są 

środki na pokrycie VAT-u w związku z przekazaniem działki PEC-owi jako aport. I chyba 

większych tam zmian takich nie było już.” 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 103/XVIII/2025- w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2025 rok?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14  głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XVIII/100/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

10) Druk Nr 104/XVIII/2025 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 104/XVIII/2025 - w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 

    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie  14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/101/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

11) Druk Nr 105/XVIII/2025 - w sprawie nadania Statutu Radzyńskiemu Ośrodkowi 

Kultury. 

Przewodniczący Rady Miasta – Mariusz Szczygieł poddał pod głosowanie: „Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 105/XVIII/2025 - w sprawie nadania Statutu 

Radzyńskiemu Ośrodkowi Kultury?” 

 

Wynik głosowania : za  - 14 
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    Przeciw                          -  0 

    Wstrzymujący się          -  0 

 

 

Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/102/2025. 

 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

 

 

Ad 9. 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Mariusz Szczygieł stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamykam XVIII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

Podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XVIII Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski. 

 

 

   Obrady zakończyły się o godz. 17.30. 

 

 

   Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Protokolant:                                                              PRZEWODNICZĄCY  RADY 
Inspektor WOP  

  

             /-/Monika Leszak                                                               Mariusz Szczygieł 

 

 

 

 

 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania znajdującego się na stronie:  

https://radzynpodlaski.esesja.pl/posiedzenie/95ca18e6-7789-4. 


